

## 14. ECTA CONTRA CONVENTION

Traudel Walz  
Contra Dancers Hohenlohe

### WOW!

That was a super perfect Contra Convention. A scenery as if made for the movies with an ambiance true to style. Ladies and gentlemen in historic outfits in the afternoon and in festive robes in the evening for the ball. The meeting hall was full of life and laughter, smooth movements in the dance formations of stars, chains and circles – sometimes wild and rambunctious like a high speed merry go-round, but then also a floating on the music almost like in a trance. Varying choreographies, fascinating music - mainly live by the band Liedvogt – enthused the visitors.



For the organizers Marion and Dietmar Hiergeist a dream had finally come true. With their efficient team they had the event carefully prepared and executed with excellence.

122 guest from 32 clubs had accepted the invitation and enthusiastically danced till late at night.

At the council meeting on Sunday morning all insiders seemed happy with the harmonious and successful event.

### WOW!

Das war eine Contra Conventi-on wie aus dem Bilderbuch. Eine film-reife Szenerie mit stilechtem Ambiente. Ladys und Gents in historischem Outfit am Nachmittag. und in festlichen Ro-ben am Abend beim Ball. Der Ratssaal war voller Leben und Lachen, in flie-ßender Bewegung die Tanzformati-onen von Sternen, Ketten, Kreisen – mal wild und ausgelassen wie eine rasante Ka-rus-sellfahrt, dann wieder ein Schweben auf der Musik bis hin zur Trance. Viel-fältige Choreografien, faszinieren de Musik, vor allem von der live Band Liedvogt, begeist-terten die Besucher.

Für die Ausrichter Marion und Dietmar Hiergeist ging ein lang gehegter Wunschtraum in Erfüllung. Zusammen mit ihrem tüchtigen Team hatten sie die Veranstaltung sorgfältig vorbereitet. und hervorragend durchge-führt.



122 Gäste aus 32 Clubs waren der Ein-la-dung gefolgt und tanzten mit viel Ver-gnü-ge bis in die Nacht.

Beim Council Meeting am Sonntagmor-gen zeigten sich alle Insider zufrieden über den harmonischen Verlauf und Erfolg.

Hopefully the spark has sprung in the Vogtland and beyond.



Contra has arrived. The Americans show us how –although always with live music whereas hereabouts that is unfortunately still an exception.

Therefore, take already a note: a live band, the Four Potatoes, at the 2nd Hohenloher Barn Dance on the third Saturday in July, i.e. July 16th, 2016, club afternoon at the Contra Dancers Hohenlohe.

Hoffentlich ist der Funke im Vogtland und darüber hinaus überggesprungen.



Contra ist im Kommen. Die Amerikaner machen es uns vor, allerdings stets mit live Musik.

Deshalb schon zum Vormerken: live Band „Four Potatoes“ beim 2. Hohenloher Barn Dance am 3. Samstag im Juli, 16.7.2016, 15:00 Uhr Clubnachmittag der Contra Dancers Hohenlohe.